
 

 
Technische vragen  

  
Leefbaar Gouda 

 
Datum vraag  : 09 mei 2025 
Onderwerp  : Veiligheidsbeleid (juridische mogelijkheden) 
Commissiegriffier:   
Datum antwoord  :
 

 
  

 
Vragen: 

1. Bij de toepassing/uitbreiding van cameratoezicht ligt de vraag voor of bij 
afvalbakken cameratoezicht al dan niet in strijd is met de privacywetgeving? 

2. In hoeverre maakt de politie al dan niet gebruik van camerabeelden van 
particulieren? 

3. Worden degenen die deze beelden verstrekken met naam en toenaam 
meegenomen in het procesverbaal? 

4. Worden de beelden beschouwd als een ‘getuigenverklaring’ bij een eventueel 
opstellen van een procesverbaal? 

5. Kan bij diefstal uit winkels en/of woningen de winkelier en/of eigenaar overgaan 
tot het plaatsen van herkenbare beelden van deze inbrekers op sociale media 
om te waarschuwen voor deze dieven/inbrekers? 

6. In hoeverre is de gemeente bereid financiële middelen ter beschikking te stellen 
aan die ondernemingen (m.n. horeca) die bereid zijn camera’s te installeren? 

7. Wat is de reden dat de bevoegdheden van de Boa’s zoals aangegeven op pagina 
3 van het raadsmemo nog niet worden benut? 

 
Namens de fractie van Leefbaar Gouda 
Jan de Koning 
 
Antwoorden: 

1. Ja, dat is één van de vragen. Privacywetgeving is een van meerdere belangrijke 
overwegingen. 

2. t/m 5: deze vragen liggen binnen de bevoegdheid van de politie. De vragen zijn 
aan de politie doorgeleid.  

6. Dit is een politieke, geen technische vraag. 
7. Om van deze bevoegdheden gebruik te kunnen maken is het verplicht om 

samenwerkings- en inzetafspraken te maken met de politie. Het is daarnaast 
verplicht om de handhavers (boa’s) hiervoor door de politie te laten trainen. In 
het derde kwartaal van 2024 zijn hier de eerste gesprekken over gevoerd, in de 
komende periode kan dit verder worden uitgewerkt. 

 
 
 
 
 

 



 
  

 
 

 

 
 


